
 

Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Pavlovice ze dne 7. 3. 2025 

 

Přítomni: Domin, Ing. Dufala, Kadlecová, Mgr. Kladivová , Loula, Maťha, Ing.Selingerová  

Omluveni:   

Program: 

1. zahájení 

2. volba ověřovatelů zápisu 

3. program jednání 

4. kontrola zápisu z minulého období 

5. informace pro občany 

6. výběrové řízení na ČOV 

7. zprávy z výborů 

8. inventarizační zpráva 

9. vyřazení požárního vozidla 

10. odpadové hospodářství 

11. vodné a stočné 

12. došlá pošta 

13. organizační záležitosti 

14. závěr 

 

 

 

 Ad1)  Zasedání  zahájil starosta obce Ing. Jan Dufala v 18.00 hod. a zároveň konstatoval, že 

           zasedání zastupitelstva je usnášení schopné. 

                    

Ad 2)  ZO zvolilo ověřovateli zápisu Vladimíra Loulu a Miloslava Maťhu 

           7 hlasů pro, 0 hlasů proti 

 

Ad 3)  ZO odsouhlasilo program jednání a rozhodlo, že zápis z jednání pořídí Jitka Kadlecová   

7 hlasů pro, 0 hlasů proti 

 

Ad 4)  Kontrola zápisu z minulého období – bez připomínek      

      

Ad 5) Zasedání zastupitelstva bylo svoláno jako veřejná schůze s občany obce Pavlovice. 

Starosta obce poděkoval za každodenní práci p. VD o péči na ČOV,za prohrnování   

sněhu na obecních komunikací a na chodníkách, za práce a za akce které se 

uskutečnily v minulém roce:  

/ ukliďme Česko, pálení čarodějnic, lampionový průvod, den dětí, rozsvícení 

vánočního stromku u kapličky a mikulášská besídka 

 

V roce 2024 se realizovalo: 

- terénní úpravy a dláždění u kapličky, včetně osvětlení 

- rekonstrukce veřejného osvětlení, kdy stará svítidla byla nahrazena novými  

úspornými LED lampami 

- bylo provedeno zatrubnění příkopu od svodidel dolů k mostu a byly udělány 

obrubníky na hlavní křižovatce a podél nového zatrubnění od svodidel dolů k mostu. 

Tuto akci plně financoval Středočeský kraj. V současné době probíhá řízení na 

opěrnou zeď pod svodidly 

- proběhla úprava starého OÚ  - nová podlaha, příčky, vrata – funguje jako garáž 

    

                 



 

 

Starosta obce informoval o výsledcích Tříkrálové sbírky. Ve Vlašimi a okolí se vybrala 

částka 759 755-Kč. V Pavlovicích se vybrala částka 16 316 -Kč. Výnos sbírky slouží jako 

podpora potřebným, na které stát zapomíná. Charita Vlašim děkuje všem dárcům a 

dobrovolníkům. 

                   

Plán práce na rok 2025 

- údržba majetku obce      

- dokončení terasy u hasičárny + oprava fasády a zastřešení terasy. 

- Chodník a přechod na hlavní silnici – zařazeno do plánu obnovy kraje 

- Rozšíření ČOV včetně rozdělovače a česlí, kde čekáme na vhodný dotační titul 

/ rozpočet cca 11mil./ 

      

Ad 6) ZO projednalo a schválilo zahájit přípravy na výběrové řízení na rozšíření a úpravu 

ČOV  

          7 hlasů pro, 0 hlasů proti 

 

Ad 7) ZO projednalo a schválilo zápisy z jednotlivých výborů 

          7 hlasů pro, 0 hlasů proti 

 

Ad 8) ZO projednalo a schválilo inventarizační zprávu za rok 2024. Nebyly zjištěny  

         žádné přebytky, ani ztráty a proto není nutné dělat jakákoliv opatření. 

         7 hlasů pro, 0 hlasů proti 

          

Ad 9) ZO projednalo a schválilo podání žádosti o vyřazení požárního automobilu z IZS  

z důvodu zrušení požární jednotky. Současně ZO projednalo záměr Avii RZ 7S 8423 

nabídnout k prodeji 

7 hlasů pro, 0 hlasů proti 

                 

Ad 10) Odpadové hospodářství 

Obec Pavlovice uzavřela smlouvy na svoz odpadů s TS Vlašim Ceny na rok 2025 

zůstanou ve stejné výši – nebudou se navyšovat. Každý majitel popelnice je povinen 

označit svoji popelnici číslem popisným s výškou číslic cca 6 cm /nastříkat barvou nebo 

          popsat. Od příštího roku budeme muset mít známkový systém na popelnici. 

             

Ad 11) Vodné a stočné: 

            ZO projednalo a schválilo dle směrnice MZe vodné pro rok 2025 40,- Kč/m3      

             a stočné pro rok 2025 zůstává ve stejné výši, tj. 1200,-Kč / osobu/rok pro trvale 

             obydlené objekty.                

             

Ad 12) Došlá pošta 

                 MěÚ Vlašim –  přechodné úpravy provozu na komunikacích /běžné údržby/ 

- Dodatečné povolení stavby  - st. parcela 102 

- Společné územní a stavební řízení  -změna budovy na st.parcele č.50 

- Souhlasné stanovisko  „Novostavba truhlářské dílny a skladu čp. 77“ 

 



 

 

Ad 13) Organizační záležitosti 

            Použitý olej z domácností je možné odevzdávat   každý pátek od 19.00.hod. do 

            20.00hod v uzavřených obalech do hasičárny. 

            Na větve z ořezaných stromů bude po vytyčení a vyčištění připraven prostor, na     

             kraji u  cyklostezky, kde  budou  seštěpkovány. 

             Kontejner na drobný biodpad bude přistaven k hasičárně, koncem měsíce března,                                                       

   

         ZO žádá občany, aby udržovali pořádek kolem kontejnerů na separovaný sběr a odpad 

nenechávali ležet   

           vedle na zemi. 

 

23.3.2025   /neděle / připravujeme setkání starších občanů /seniorů /. Sraz ve 14.hodin 

          na úřadě. Přijďte se pobavit a zavzpomínat. Všichni jste srdečně zváni 

Občerstvení bude zajištěno!    

 

30.3.2025 / neděle/ hlavní termín akce „Ukliďme Česko“, sraz ve 13.00 hod. u 

kapličky. V případě dotazů, či individuálního úklidu se obracejte na koordinátorku 

akce paní Dvořákovou, s sebou rukavice. Děkujeme   

                   

           

 

Příští zasedání zastupitelstva se koná 4. 4. 2025 v 19.00 hod, na úřadě. 

 

 

Zasedání zakončil starosta obce Ing. J. Dufala ve 21.15  hod. 

 

 

 

 

zapsala:  Kadlecová Jitka                        ověřovatelé zápisu: Vladimír Loula .  . . . . . . . . . .. . .  

                                                                                            Mloslav Maťha. . . . . .… . . . . . . . . . 

.  

 

 

 

  


